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Mødedato, tid og sted 

 

Torsdag d. 29. september 2022 kl. 17 til kl. 19.30.  

Mødet blev afholdt fysisk på Kastelsvej 58 i skolens Ukraineklasser.  

Medlemmer  

 

Forældrevalgte: Karin Fræmohs, Jonas Liberkind, Svend Ranvig-Christensen, Maj Carboni, Anne 

Kjær Elesøe, Frederik Linde, Allan Tyrrestrup 

Forældrevalgte suppleanter: Nore Kornø Rasmussen, Peter Bjerg, Tine Røder Riis, Jens Jessing Pe-

dersen, Rone Skjødt Rasmussen og Lars Hubertz. 

Medarbejderrepræsentanter: Jan Frejlev og Sarah Stjerne. 

Elever: Noah - repræsentant fra elevrådet. 

Ledelse: Kristian Borg, Sanne Top, Malene Meyer, Mille Geschwendtner, Jan Hansen og Frank 

Holmkvist. 

Gæster: 

Afbud fra  Maj, Allan, Tine, Rone, Jan og Lars 

Mødeleder Karin 

Referent  Sanne 

Dagsordenspunkter:   

1. Godkendelse af    

dagsorden  

Bilag 

Dagsorden blev godkendt. 

2. Godkendelse af        

referat  

Bilag (Udsendt inden mødet).  

Referatet blev godkendt. 

3. Nyt fra: 

A: Elever 

B: Personale 

C: Ledelse 

D: Rettighedsråd 

E: Råd og udvalg 

A: Noah fra elevrådet fortæller om valg til forperson og næstforperson. 
B: 1. Rengøringen: Det fylder meget, at rengøringen er som den er. Særligt ikke i ugen inden skole-
start, hvor medarbejdere gerne vil klargøre lokaler og selv har skulle gøre rent for at kunne komme 
til. Medarbejderne vil hellere bruge tid på planlægning af undervisning og at gøre lokaler hyggelige 
og klar til eleverne. 
2. Der kan være noget i, hvordan der er ryddet op, for at rengøringen kan komme til. 
Ledelse holder møde med rengøringstilsynsførende om standarden. 
Der er kommet resultat vedr. en undersøgelse om inklusion fra Københavns Lærerforening, som 
kan tages med i arbejdet omkring en inklusionsdrøftelse for skolen. 
C: Kristian orienterede om: 1. Klassesammenlægning i 8. klasse grundet faldende elevtal på årgan-
gen. Der har været en proces omkring det, som er ført til at en af klasserne fordeles ud i tre klas-
ser. 2. Elevtal. 3. Økonomi: Vi er i gang med en proces i forhold til at analysere skolens økonomi 
sammen med forvaltningen på eget initiativ. Vi har nogle fokuspunkter bl.a. res til bh.kl., res til ele-
ver med særlige behov, skolepædagogtid mv. 4. Brug af lokaler i Holsteinsgade. Et rådgivnings-
firma har lavet en analyse af muligheder. Et eksempel, de peger på, er vandreklasser, som kan 
være utrygt for sårbare elever. Det skaber ekstra ledige lokaler, men det vi mangler mest, er ledige 
m2 på udearealer. Et andet forslag er noget med at rykke forberedelseslokaler som delepladser op 
på 4. sal og tage kaningården bag rød bygning ude i brug til en årgang. Forslagene er lige nu i hø-
ring hos medarbejdere. 5. Pædagogisk tilsyn i KKFO´en i næste uge med efterfølgende dialogmøde. 
6. SPK har fået henvendelse om at etablere online-uv til ukrainske elever i Jylland på tegnsprog.  7. 
D. 9.11. kl. 17-19 er der Åbent hus informationsaften for kommende børnehaveklasse. Skolebesty-
relsen må gerne deltage med 2-3. 
D: Det nye Rettighedsråd har holdt skoleårets først møde. Fredag d. 30.9.22 deltager Rettighedsrå-
det i Børnetopmødet i FN-byen. I år er temaet ’Klima og børns rettigheder’. Skolen har tre ret-
tighedsdage i uge 41. 
E: 1. Trafikudvalg: Aftaler ift. en cykelkampagne.  Hvis nogen har lyst til at deltage en morgen, må 
de gerne melde sig til trafikudvalget. 
2. Teknik og Miljøudvalget har udvalgt skolens matrikler til et forsøg med regulering af trafikken 
om morgenen kl. 7.30-9. Vi har modtaget nogle kort med planen og ville egentlig gerne i dialog 
med dem. Planen sendes til skolebestyrelsen til information. 

4. Forældre-                 

henvendelser 

Intet til referatet. 

5. Punkter til drøftelse 

og beslutning: 

1. Dagsorden til skolebestyrelsens fordybelsesdag/arbejdsdag 
Karin og Frederik fremlagde et udkast til, hvad bestyrelsen skal arbejde med i løbet af 
dagen.  
Dem der ikke kan deltage og har noget, de gerne vil have med i drøftelser, kan/skal 
sende det til Karin asap. 



 

2 
 

Der kommer en invitation med tilmelding bl.a. af hensyn til forplejning. 
 

2. Evaluering af skolens fødselsdag 
Udskydes til næste gang. 
 

3. Skolens hjemmeside  
Udskydes til næste gang.   
 

4. Skærmpolitik og politik for brug af mobiltelefoner 
Skolen har nogle principper på dette område. Skolebestyrelsen havde en indledende 
drøftelse ift. de problemstillinger, der er på dette område. 
Punktet skal drøftes videre, for vi blev på ingen måde færdige eller enige. Det er punkt, 
der fortjener tid. Dagsordensudvalg taler videre om proces. 
Det er vigtigt, at vi har både elever og medarbejdere med. 
 

6. Punkter til          

kommende  

møder: 

Klassekøleskabe, Den årlige inklusionsdrøftelse, Orientering om skolens Elevfond,  

7. Eventuelt: Inden mødets start var der en præsentation af skolens Ukraineklasser, der er modtagelsesklasser 

for flygtningebørn fra Ukraine. Tre lærere fra Ukraineklassen – Merete, Kirsten og Knirke stod for 

præsentationen. 

Lærernes dag d. 5.10: Er der et par forældre fra skolebestyrelsen, der vil kigge forbi, er de vel-

komne. 

 


